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Alen Juričić 10. prosinca 2022.

Boćarski klub Debeljak
zadar.tv/2022/12/10/bocarski-klub-debeljak/

Krupnim koracima ka Prvoj ligi

Naše putositnice, ovoga su nas puta odvele u Debeljak. Razlog odlaska u to naselje,
boćarski je klub Debeljak. No prije no što počnemo pisati samu reportažu o boćarskom
klubu, reći ćemo i nešto općih informacija o ovom malom, pitomom naselju.

 Debeljak je naselje u sastavu općine Sukošan, u Zadarskoj županiji. Pod naselje
Debeljak pripadaju zaseoci Debeljak, Podvršje Gornje, Podvršje Donje i Dubrava. Do
političko-teritorijalne reorganizacije Republike Hrvatske 1992., Debeljak je pripadao
tadašnjoj općini Zadar. Naselje Debeljak je smješteno sjeveroistočno od glavnog sjedišta
općine, Sukošana, udaljenog oko tri kilometara zračne linije, oko jedan kilometar udaljeno
od mora od kojega ga dijeli brdo Tustica.

 
Spomen naselja još početkom 16. stoljeća

https://zadar.tv/2022/12/10/bocarski-klub-debeljak/
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Debeljak se prvi put spominje na blagdan Sv. Martina 11. studenog 1504. godine, pod
imenom Račice, kada se slavio zaštitnik župe Sv. Martina u Prljanama. Na okupu su bili
svećenici glagoljaši iz okolnih mjesta, među kojima i župnik župe Sv. Marije iz Račica
(današnji Debeljak). Sredinom 16. stoljeća spominje se po prvi put i Podvršje (Podversie).
U doba turskih provala na zadarsko područje u drugoj polovini 15. stoljeća Debeljak je
potpuno napušten. Stanovništvo se preselilo u Sukošan, na obližnje otoke, pa i dalje.
Konačnim prestankom turskih napada godine 1679., pojedine obitelji iz Sukošana sele se
u zaselak nazvan Debeljak po dobrim njivama i pašnjacima.

20 godina boćarskog kluba

 
Ove godine Boćarski klub Debeljak proslavio je 20 godina svoga postojanja. Točnije,
osnovan je 6.8.2002. godine. Nešto više o klubu, njegovoj povijesti, uspjesima i
članovima kluba, rekao nam je njihov dragulj, Karlo Torbarina. Domaći je to mladić koji uz
boćanje dugi niz godina uspješno trese i protivničke mreže diljem Dalmacije.

 -Klub se trenutno natječe u Drugoj hrvatskoj boćarskoj ligi-jug, što je i najveći rang u
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kojem je Debeljak u svojoj povijesti i nastupao. Govoreći o trenutnom plasmanu, moram
reći kako na polovici prvenstva stojimo više nego dobro, zauzimamo treće mjesto na
prvenstvenoj tablici. Imamo veliku šansu otići i korak naprijed te se plasirati u Prvu ligu.
Svjesni smo toga da će biti teško, međutim imamo mladu ekipu s par iskusnih igrača i
moje je mišljenje kao trenera i igrača momčadi da se možemo umiješati u borbu za prvo
mjesto.

Upitan o funkcioniranju kluba u organizacijskom smislu, Karlo je nadodao:

-Što se tiče uprave kluba, njoj je na čelu predsjednik Marin Smolić koji svoje dužnosti
obavlja i više nego dobro. Klubu ne fali apsolutno ništa i mi igrači moramo razmišljati
samo o igri. Klub nam je omogućio sve potrebno, od trenirki, dresova, boća i svega što
treba jednoj ekipi kako bi funkcionirala na visokoj razini. Ja im se i ovim putem
zahvaljujem u svoje osobno ime, kao i u ime svojih suigrača što su uvijek uz nas.
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Govoreći o uspjesima kluba, Karlo je nastavio:

-Definitivno najveći uspjeh kluba bio je ulazak u Drugu hrvatsku boćarsku ligu. Vjerovali
smo da možemo. Kvalitetom, zajedništvom i ljubavlju prema ovom sportu, to smo i
ostvarili. Kada govorim o svojim osobnim uspjesima, ne znam koju osvojenu medalju bih
posebno istaknuo, ali svakako vrijedi reći da sam na županijskom nivou osvojio
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mnogobrojna prva mjesta, desetak medalja na prvenstvima Hrvatske te imam osvojeno
zlato s Boćarskim klubom Gorčina iz Omiša na završnici Kupa Hrvatske. Definitivno ću se
uvijek dičiti i jednim od svjetskih rekorda u brzinskom izbijanju na vanjskim terenima, a to
je 46 pogodaka iz 47 izbačaja.

Upitan o financijskoj konstrukciji kluba, Karlo je kazao:

-Općina Sukošan nam daje dosta potrebnih sredstava bez kojih ne bi mogli funkcionirati
na ovako visokoj razini. Na taj način možemo i planirati neke veće domete. Nadamo se
svi zajedno da ćemo učiniti i korak dalje. Uprava na čelu s predsjednikom Smolićem
pronalazi ostatak novca koji nam je potreban.
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„Što se tiče uprave kluba, njoj je na čelu predsjednik Marin Smolić koji svoje dužnosti
obavlja i više nego dobro. Klubu ne fali apsolutno ništa i mi igrači moramo razmišljati
samo o igri. Klub nam je omogućio sve potrebno, od trenirki, dresova, boća i svega što
treba jednoj ekipi kako bi funkcionirala na visokoj razini. Ja im se i ovim putem
zahvaljujem u svoje osobno ime, kao i u ime svojih suigrača što su uvijek uz nas.“ – Karlo
Torbarina

„Definitivno najveći uspjeh kluba bio je ulazak u Drugu hrvatsku boćarsku ligu. Vjerovali
smo da možemo. Kvalitetom, zajedništvom i ljubavlju prema ovom sportu, to smo i
ostvarili.“
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„Ove godine Boćarski klub Debeljak proslavio je 20 godina svoga postojanja. Točnije,
osnovan je 6.8.2002. godine.“

Tekst je objavljen u sklopu projekta poticanja novinarske izvrsnosti Agencije za
elektroničke medije


